
From: Iva Yaneva 
Sent: Monday, October 5, 2020 9:27 PM 
To: d.ugrenova@sofia.bg 
Subject: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски ясли, детски 
градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична община 

 

На вниманието на г-н Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 

 

Намирам за възмутителна така предложената наредба за прием, поставяща в 

изключително неизгодно заварено положение родителите на деца, приети в СДЯ, които 

ще бъдат лишени от точката при кандидатстване в детска градина. Дори без да 

коментирам по същество този критерий, смятам, че е редно тази промяна да влезе в 

сила с отлагане, за да е налице информиран избор на родителите, когато поставят на 

първо желание именно такъв тип заведение. Реално погледнато, всички общи критерии 

са дискриминативни, така че това не е аргумент за отпадането на някои от тях. А и как 

с това отпадане на точка за СДЯ ще се постигне равнопоставеност, като приетите в ОДЗ 

деца автоматично продължават в градински групи, никъде не пише, че трябва да 

кандидатстват отново! Между другото, този проблем може да бъде разрешен, ако 

направите достатъчно детски заведения за всички... 

Допълнителен проблем се явява и коригираното изискване за документи за доказване 

на критерий 3 – не е конкретизирано за какъв период трябва да се докаже плащането на 

осигурителни вноски и така това подлежи на интерпретации, на които е възможно 

някои родители да не могат да реагират в срок. А и е неуместно в условия на социална 

дистанция хората да са принудени да ходят до гишета по няколко пъти. 

Не мога да не добавя, че е крайно нередно в нормативни документи да се откриват 

толкова елементарни граматични грешки (това не се дължи на факта, че става дума за 

проект, проблемът е валиден и за действащата наредба). 

 

Поздрави, 

Ива Янева 
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